



杜伯先生 Mr Gregory De Eb

皇冠酒窖負責人

Company Principal, Crown Wine Cellars

杜伯先生是 Crown Wine Cellars Limited (CWC)的負責人。他曾於南非納塔爾就讀大學，並於 1988 年畢業，主修政治、社會學和心理學。畢業後他在軍隊中服役到 1990 年，離隊前，他已是軍隊的中尉，同年，他重新加入外交部門。杜伯一直擔任高級外交官直到 2002 年，外交範圍包括台北、北京和港澳等多個地區。其後他離開外交部並移居香港，加入了 Crown Worldwide Group，並參與 Crown Wine Cellars Limited 的項目。該項目位於壽臣山的前軍事設施內，是香港第一個公共／私人遺產保護項目，隨後於 2007 年獲得聯合國教科文組織的認可。他至今仍是 CWC 的公司負責人。除了葡萄酒和傳統建築外，杜伯還參與眾多慈善機構事務以及社區和教育事務。他曾參與多個公共和私人小組，是香港文物建築保護師協會的專業成員，HKQAA 葡萄酒認證委員會的創始成員以及 Vision 2047 智囊團的成員。

Mr Gregory De Eb is the Principal of Crown Wine Cellars (CWC) Limited. He attended school and university in Natal, South Africa where he graduated in 1988 with majors in Politics, Sociology and Psychology. He then served in the military until 1990 where he attained the rank of Lieutenant before re-joining the Foreign Service in the same year. Gregory served as a senior Career Diplomat until 2002 in a variety of locations including Taipei, Beijing and Hong Kong/Macau where he ultimately held the position of Head of Mission. He then left the Foreign Service and located permanently to Hong Kong where he joined the Crown Worldwide Group as the project proponent of Crown Wine Cellars Limited. Located in a former military facility in Shouson Hill, this was the first public/private heritage conservation project in Hong Kong and was subsequently recognised by UNESCO in 2007. He remains the Company Principal of CWC to this day. Aside from wine and heritage architecture, Greg is involved in numerous charities, as well as community and education endeavours. He serves on several public and private panels, is a professional member of the Hong Kong Institute of Conservation Architects, a founding member of the HKQAA wine certification board, and a member of the Vision 2047 Think Tank.